
   
 
          
 
 
Districte 2202 – Club 26.303 – Ap. Correus nº 152 – 08248 MANRESA 
Governador : Jose Maria Mesa Parra 
President del Club: Ignasi Llobet 
Presidents Electes: Montserrat Clop, Carles Singla.  

 
DIA:  19-10-11 ACTA NÚMERO:   11 
 

    X  ABADAL FITÉ, BLAI E MASFRET                    
PUSÓ, ALBERT x SELGA,  

CALVET,FRANCESC 

  x ALIGUÉ  
TORRAS,BENVINGUT X MASANÉS  

MATEOS, PERE x SERRAT 
TATJE, ENRIC 

   x ALSINA 
ALTIMIRAS, JOSEP x MEIER,  

ENRIC x SINGLA 
GARRÒS, CARLES 

 ARTIGALAS 
SERRA,JOSEP LLUIS  MORO 

GARCIA, PEDRO CARLOS X TORRA 
NAVINÈS, DAVID-JOAN 

 
 

AUGÉ  
PIDELASERRA, DAVID x PALLÀS 

PLANELL, RAMON  TRULLÀS 
SERRA, JOSEP 

 BONVEHÍ  
CASELLAS, JOSEP X PERARNAU, 

COMAJUNCOSA, NATÀLIA  VELASCO 
ROJO, LADISLAO 

X CLOP                    
SERAROLS,MONTSERRAT  PEY 

SANAHUJA, AGUSTÍ  VILA 
GIMÉNEZ, JOAN ANTONI 

x FELIP                      
ESCAYOLA, JOAN   x PINTÓ 

BASCOMPTE, ESTEVE   

x GARRIGA  
PARÉS, CARLES  PUIG 

SELLERÈS, JACINT   

 JORDÀ  
NACHER, DÈLIA x PUJOL 

MEDINA, JORDI   
  

X LLOBET  
VENDRELL,IGNASI  RATERA 

FRANCITORRA, JOSEP   

 MARSINYACH 
CALVET, SUSAN x RIBA  

TRAVÉ,INMA   

X MASANA, 
LLOBET ANTONI   x SALA  

BLANCH, JOAN   

 
ASSISTENTS: 20.  EXCUSATS: 1 
 
Menú:    
 
Canalons amb beixamel 
Ventresca de tonyina amb samfaina 
Sopa de cafè 
 
  
 
ACTA: 
 
L’Imma Riba va assistir al seminari de quadre social i ens en va fer 
cinc cèntims. Ens diu que s’hi van tractar molts temes interessants, 
entre ells la falta de presència femenina en alguns clubs, la tasca 
del Rotaract del Vallès, idees per no trencar amb el vincle amb els 
socis que no vénen als dinars ... . En aquest seminari va conèixer 



   
la Laia Marín del Rotaract Vallès i proposa que la convidem un 
dimecres a dinar per tal que ens expliqui l’activitat del Rotaract. 
 
El President proposa la idea de fer extensiu als nostres amics de 
forma mensual, el recull de premsa dels actes que hem fet per tal de 
afavorir la imatge del club com una entitat que du a termes tasques 
i no tansols un grup d’amics que queden per dinar. També ens parla 
de la reunió poc fructífera que va tenir amb en Valentí Oviedo i el 
Director del Conservatori de Manresa per convidar al concert de Reis 
la coral i joves promeses. Vist l’èxit, buscarem una altra coral 
infantil. El Valentí li va dir al Nasi que també ja va essent moment 
de posar les entrades a la taquilla. 
 
També es va decidir que cada soci es posaria en contacte i es faria 
responsable dels seus patrocinadors del Concert de Reis per tal de 
demanar que ens passin els seus logos en format JPG d’alta qualitat 
o en vectorial. Els logos els pot rebre en David Joan com a molt 
tard el 15 de novembre. 
 
El President ens informa que l’Àngel Pujol s’ha entrevistat amb el 
Club Rotary Addis Ababa  i estem a l’espera que el Sr. Fuentetaja es 
posi en contacte amb ells. 
 
Engeguem la campanya de les urnes per la polio. 
 
El número de loteria de la Bruixa d’or serà 50.180. 
 
Es fan per segon cop 2 nomenaments i un altre per primer cop. 
 
En Blai ens recorda que enviem el PDF que ens va passar a entitats 
per tal de tenir més projectes pel Premi Simeó Selga. 
 
La Natàlia ens parla dels Intercanvis, decidim que seria interessant 
que la Rosa Ribas que és la Resposable de Joventut del nostre 
districte ens vingui a veure un dimecres a la 1 del migidia per tal 
de que ens expliqui les diferents possibilitats. A dia d’avui ja he 
parlat amb ella i li aniria bé venir el dia 30 de novembre 
 
Donem per acabada la reunió a les 4:10. 
 
Manresa, 19 de setembre de 2011. 
 
 
 
 
David Auge - Natalia Perarnau   
 Secretaris 

   


